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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan érinti a távfűtéses lakásban élőket a távhő 
egyedileg szabályozhatóvá tétele?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A távhővel fűtött hazai lakások száma eléri a 670 ezret, melyek között   a Magyar Energetikai és
Közmű-Szabályozási Hivatal szerint körülbelül 134 ezer olyan lakóingatlan található, ahol a fűtés
nem szabályozható a lakásokon belül. Elsősorban ez volt az oka annak, hogy a hazai rezsiszámlák
brutális  emelkedését  magával  hozó  jogszabálymódosítást  nem  terjesztették  ki  a  távfűtéses
lakásokban élőkre.

Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter azonban az ATV kérdésére elmondta, hogy
kormányzati szándék már van, de döntés még nincs arról, hogy a távfűtéses lakások is egyedileg
szabályozhatóvá váljanak.

A fűtés mérhetővé tétele egyébként előremutató lépés a társadalom energiatudatosságának növelése
és az energiatakarékosság erősítése felé. Az MSZP kormányzása idején elindított Panel Program
keretében a panelépületek nagyrészt szigetelték, a fűtési rendszer pedig korszerűsítésre került.

Viszont  -  tekintettel  arra,  hogy  az  elmúlt  13  éves  kormányzása  semmibe  vette  az
energiatakarékosságot, és az energiahatékonyság növelését - felmerül a kérdés, hogy milyen hátsó
szándék áll a tervezett intézkedés mögött, esetleg újabb energia-áremeléseket tervez-e bevezetni,
ezúttal a távhővel ellátott lakók esetében.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Mikorra várható a távhős lakásokban élőket érintő döntés nyilvánosságra hozása?

2.  Van-e  olyan  kormányzati  szándék,  hogy  az  egyedi  mérővel  történő  felszerelést  követően



megemelik a fűtés költségét az átlagfogyasztásnak tekintett szint felett?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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